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27. května 2023

Slovenský Parlament se smiloval nad Slovenskem a …
a zrušil se! Větší bordel jste nezažili ani v
amsterodamských rudých uličkách lásky!
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SLOVENSKO: Byli tak neschopní, že nebyli schopni ani jen
dokončit předposlední pracovní schůzi. Jinde pro neschopnost
vyhazují z práce, někdy i na hodinu, v parlamentu si pro
neschopnost dali více než měsíční placenou pauzu, po které
budou následovat tři dovolenkové placené měsíce s hnusným
přerušením půl dnem trvající slavnostní schůze v září. No,
maximálně tak dvě hodiny.

To, co nám tři a půl roku předváděli, nemá v historii slovenského
parlamentarismu obdoby. Nejprve zcela znefunkčnili opozici přijatým
„demoktratickým“ úzusem, že za opoziční návrhy se nehlasuje, pak
blokovali všechny mimořádné schůze, svolané opozicí a nakonec se
zablokovali sami. A je to výlučně vizitka jejich neschopnosti, kdysi
koaliční a dnes? Řeknete mi někdo, co a kde bývalí koaliční poslanci
vlastně v parlamentním sále politicky stáli? Koaliční ke koalici, nebo
opoziční ke koalici, nebo opoziční byli i tiv opozici? Vůči komu?
Především vytvořili nóvum v dějinách slovenského parlamentarismu
- stali se opozicí vůči rozumu. Nebo koalici hlouposti, vyberte si.

Dokonalost Saskárů

Takže ti nejsou jen lídři v počtu jimi odvolaných vlád, s dodatkem -
vlád, kterých byli součetí, ale podařilo se jim vlastně položit i
parlament. Návrh na ukončení schůze totiž předložila šéfka
poslaneckého klubu SaS (v rámci destrukční tradice Sasky) Anna
Zemanová. Třeba gratulovat - to je asi unikát ve státech, které si
hrdě dávají přívlastek "demokratické". Sice se kdosi ozval, že „pokud
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bude třeba, dá se udělat mimořádná schůze“, ledaže ten někdo
zjevně zapomněl na fakt, že strany jako SMER či Hlas nebo
Republika opravdu nemají Alzheimera a vědí, jak se k jejich
návrhům na svolávání mimořádných schůzí chovaly parlamentní
koaliční hlasovací automaty.

Krok Saskárů, tedy eurohujerských liberálů, je tak skryté lumpárna

Třeba se totiž podívat na to, za jakých okolností „zařízli“ to je takový
kultivovaný parmlamentně-mainstreamový výraz, proč tedy zrušili
schůzi. Na program pléna totiž přišlo usnesení , navrhované
usnesení parlamentu o tom, že na jistý čas dočasně do bůhvíkdy
pověřená vláda nebude mít kompetenci v Bruselu hlasovat pro
okleštění hlasovací autonomity národních států. To je tam na
programu denně. A div se světě - tak ta kompetence zůstala
zásahem Saskárů nejen této prezidentčině vládě, ale i prezidentce
samotné. Tedy, Progresivnímu Slovensku, které má podprsedu
evropského parlamentu a nejvíce jeho poslanců za Slovenskou
republiku v něm: Ještě si myslíte, že to byla náhoda? Hej, konspiruji,
mám na to papír, tak si s ním i se mnou mohou…

Spekulant Kollár

Předseda parlamentu se sice vytěšuje tím, že co se neprojednalo v
květnu, projedná se v červnu, ale zase jaksi veřejnost zapomíná
informovat o tom, že pokud se něco projedná v prvním čtení v
červnu, do druhého a třetího, těsně předchozího hlasování, se už
návrh nedostane. Sice cosi drmolil o mimořádné schůzi jako o
možnosti tento fakt obejít (v tom je tento parlamentní ansábel
geniální – obešel vše, co se dalo i nedalo), ale – haha   – parlamentní
hlasování bude o prázdninách demontováno. A aklamativní (ruční)
hlasování ve staré budově NR SR? Neví o čem mluví. V tom sále se
dá hlasovat jednou, dvakrát za den, ne o stovce návrhů.

Inu a na závěr ještě klasika - Kdysi Matovičov gramofon Heger
tentokrát hrdě svéstojně zapotil: Eduard Heger konstatoval, že
klíčové byly vládní návrhy. „Ty nejdůležitější byly odrokované. Zařízli
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jsme kampaňové návrhy, protože jsme je nepovažovali za správné,“
podotkl jen tak, btw. Naštěstí, po září už zase může rozvíjet svůj
pouze byznys, neboť voliči určitě nebudou považovat za správné,
aby zas cosi celospolečenského dostal šanci dořídit. Zda zaříznout.

Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,
příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji
redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v
žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve
zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
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